
Van: Puck de Nijs-Visser <p.denijs@raadschagen.nl>  

Verzonden: maandag 18 januari 2021 11:09 

Aan: Griffie <griffie@schagen.nl> 

CC: Sander Lensink | raad schagen <s.lensink@raadschagen.nl> 

Onderwerp: Schriftelijke vragen verkeerssituatie de Hoge Ven 

 
Beste Griffie, 
 
Hierbij een aantal schriftelijke vragen over de verkeerssituatie rond de Hoge Ven te Warmenhuizen. 
 
Met Vriendelijke Groet, 
Puck de Nijs - Visser 
 

 

Meer dan een half jaar terug is de gemeente in gesprek gegaan met directie en MR van de Hoge Ven, 

over de verkeerssituatie rondom de school. Er is toen goed inhoudelijk contact geweest en er zouden 

plannen vanuit de gemeente naar de school worden gestuurd.  

Beantwoording: 

1. Hoe is de voortgang van dit plan? 

De voorbereiding van de verschillende onderdelen van het plan zijn nog niet gestart. De hoge 
prioritering die andere vraagstukken de afgelopen periode hebben gekregen liggen daaraan 
ten grondslag. 

 
2. Wanneer kan de school en de MR verwachten dat u met een concreet plan komt? 

Begin februari wordt bepaald welke projecten we nu of op korte termijn gaan oppakken en 

welke voorlopig uitgesteld moeten worden. Daarbij kijken wij zorgvuldig of werkzaamheden 

(deels) uitbesteed kunnen worden. Zodra dat helder is geven wij de school en de MR een 

terugkoppeling over de planning. 

 

3. Vindt u ook niet dat volgende maand een uitgelezen kans is om de quick fixen die er mogelijk 

te doen zijn aan te pakken? Aangezien het op dit moment geen hinder door de kinderen 

ondervonden zal worden. Aangezien de school gesloten is. 

Dit zou inderdaad een geschikt moment zijn geweest. Helaas kunnen we er hier geen gebruik 
van maken vanwege hetgeen bij antwoord 1 is gemeld. 
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